
PROTOKÓŁ  nr VI/2011 

Z POSIEDZENIA KLUBU RADNYCH GMINY FABIANKI 

„P O R O Z U M I E N I E” 

W DNIU 27 CZERWCA 2011 ROKU 

Posiedzenie odbyło się w pełnym składzie osobowym Radnych Klubu 
Porozumienie oraz w obecności osób zaproszonych: 
 Wójt Gminy Fabianki – Pan  Wiesława KrzyŜanowski 
 Skarbnik Gminy Fabianki – Pani Wiesława Prajwos 
 Kierownik Zakładu Komunalnego – Pan Wiesław Kański 
 
Podczas posiedzenia omówiono min. następujące sprawy: 

 
1. Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła zmiany do budŜetu gminy, Radni 

Klubu Porozumienie zapoznali się z przedstawionymi zmianami oraz 
pozytywnie je zaopiniowali. 

2. Podjęcie działań w sprawie uregulowania prawnego wykorzystania części 
działki połoŜonej w Wilczeńcu Fabiańskim na drogę gminna gruntową oraz 
jej wykupu od Pana Grzegorza Ogrodowicza. 

3. Zagospodarowanie terenu półwyspu przy jeziorze w Chełmicy DuŜej. 
4. Wykonanie projektu na adaptację obiektu remizy OSP w Bogucinie na 

obiekt świetlico-kulturalny. 
5. Nieaktualne informacje zamieszczone na stronie internetowej gminy 

Fabianki, propozycja zamieszczania więcej informacji z Ŝycia społecznego 
mieszkańców gminy, wzbogacenie strony o dodatkowe informacje o gminie 
choćby o działających na jej terenie klubach, kołach czy stowarzyszeniach. 

6. Funkcjonowanie i wdroŜenie „ Programu usuwania azbestu na terenie 
Gminy Fabianki na lata 2010-2032”. 

7. Podjęcie działań w sprawie wykupu gruntów pod drogę w miejscowości 
Skórzno w celu połączenia drogą asfaltową miejscowości Skórzno               
z Chełmicą Małą.  

 
Klub Radnych Porozumienie podjął następujące wnioski: 
 
Wniosek 1 
Zamontować wodomierze w punktach poboru wody na podlewanie trawników        
w obiektach oświatowych w których podłączona jest kanalizacji zbiorowa, w celu 
obniŜenia kosztów za odprowadzanie ścieków. 
 
Wniosek 2 
NaleŜy podjąć działania zmierzające do wykupu gruntu od pana Grzegorza 
Ogrodowicza w celu uregulowania stanu własnościowego drogi gminnej oraz 
zmiany jej nawierzchni. 
 
Wniosek 3 
Pozytywne zaopiniowanie przedłoŜonych uchwał przedstawionych                         
w proponowanym porządku obrad VIII sesji Rady Gminy w VI kadencji 
 

Przewodniczący 
Wiesław Literski 

 
Protokół sporządził:       
Sławomir Tumiński       


